

圖出山野

陸域慈善賽2020

籌款表格

Fundraising Form

(請用英文正楷填寫)
(PLEASE COMPLETE IN BLOCK LETTER)

For Office Use

Receipt No.

Team No.

組別 Class	<input type="checkbox"/> OM6	<input type="checkbox"/> OW6	<input type="checkbox"/> OX6	<input type="checkbox"/> CORP	<input type="checkbox"/> CATI
	<input type="checkbox"/> YM6	<input type="checkbox"/> YW6	<input type="checkbox"/> YX6	<input type="checkbox"/> AYP	<input type="checkbox"/> FAM
隊長姓名 Team Leader's Name			聯絡電話 Contact No.		

贊助人姓名 Sponsor's Name (必須與香港身份證相同 Same as HK ID Card)	贊助金額 (HK\$) Sponsorship Amount (HK\$)	收據# (✓) Receipt# (✓)	大會專用 Official use Only
1.			
2.			
3.			
4.			
5.			
6.			
7.			
8.			
9.			
10.			
11.			
12.			
贊助總額 Total Amount:			

籌款保證 Undertaking to Sponsorship

賽員可自願為香港青年獎勵計劃籌款，並於 2020 年 2 月 28 日或之前完成籌款程序。所有直接或間接從參與圖出山野陸域慈善賽 2020 所籌得之捐款，需全數於 2020 年 2 月 28 日或之前交回香港青年獎勵計劃。

Participating teams may voluntarily raise fund to AYP. Rogainers must complete all fundraising activities for Stan Group AYP Rogaine Charity Race 2020 on or before 28 February 2020. All funds raised directly or indirectly from the participation in Stan Group AYP Rogaine Charity Race 2020 shall be paid in full to The Hong Kong Award for Young People on or before 28 February 2020 without delay.

捐款 HK\$100 或以上可獲發收據及免稅。如需收據，請在收據一欄加上 '✓'，收據將寄予隊長代為分發給各贊助人。

Receipts will only be issued with donation of HK\$100 or over, which is tax deductible. Please put a '✓' at the "Receipt" box if receipt is required. Receipts will be sent to Team Leader by post.

如有需要，參加者可自行影印本表格，或於 <http://www.ayprogaine.com> 下載。

Please copy this sponsorship form or download the form from <http://www.ayprogaine.com> if necessary.

付款辦法 Payment Method :

劃線支票 Crossed Cheque : 支票號碼 Cheque No. : _____ 銀行 Bank: _____

* 支票抬頭：香港青年獎勵計劃 Payable to: The Hong Kong Award for Young People

查詢及聯絡 Enquiries & Contact :

香港青年獎勵計劃 The Hong Kong Award for Young People

地址 Add: 九龍長沙灣麗閣邨麗葵樓 3 樓 301-309 號 Nos.301-309, 3/F., Lai Kwai House, Lai Kok Estate, Cheung Sha Wan, Kowloon.

電話 Tel.: 2157 8630 傳真 Fax: 2725 1577 電郵 Email: rogaine@ayp.org.hk 網頁 Website: <http://www.ayprogaine.com>